

Title (en)

A METHOD FOR DETECTING FAULTS OR BREAKS IN OPTICAL FIBER LINKS.

Title (de)

VERFAHREN ZUR BESTIMMUNG VON FEHLERN ODER BRÜCHEN IN LICHTWELLENLEITERKOPPLUNGEN.

Title (fr)

PROCEDE DE DETECTION DE DEFAUTS OU D'INTERRUPTIONS DANS DES LIAISONS PAR FIBRES OPTIQUES.

Publication

EP 0216773 A1 19870408 (EN)

Application

EP 85903032 A 19850611

Priority

IT 4839484 A 19840613

Abstract (en)

[origin: WO8600134A1] In an optical fiber transmission, a laser diode (1), acting as transmitter in one of the stations of the system, is biased slightly below threshold value, just after the sending of a light pulse in an optical fiber (2). The pulse, which is backscattered by a fault or break in the optical fiber section, is re-injected in the laser diode (1), which amplifies this pulse, after being biased below the threshold, up to about 20dB and is then detected by a detecting means (3), such a monitoring photodiode, positioned in the front of the rear facet of the laser. The signal detected by said detecting means (3) is sent through a line (4) to a control means, such an oscilloscope or other processing unity, provided with a grafic recorder, by means of which the position and the nature of the fault or break of the optical fiber can be detected.

Abstract (fr)

Dans une ligne de transmission à fibres optiques, une diode laser (1), servant d'émetteur dans l'une des stations du système, est polarisée légèrement au-dessous de la valeur seuil, juste après l'envoi d'une impulsion lumineuse dans une fibre optique (2). L'impulsion, qui est rétrodiffusée par un défaut ou une interruption dans le segment de fibre optique, est réinjectée dans la diode laser (1), qui l'amplifie, après avoir été polarisée au-dessous du seuil, jusqu'à environ 20dB, et est ensuite détectée par un organe détecteur (3), tel qu'une photodiode de contrôle, positionnée devant la face arrière du laser. Le signal détecté par l'organe détecteur (3) est envoyé par l'intermédiaire d'une ligne (4) à un organe de commande, tel qu'un oscilloscope ou une autre unité de traitement, pourvue d'un enregistreur graphique, permettant de déterminer la position et la nature du défaut ou de l'interruption dans la fibre optique.

IPC 1-7

G01M 11/00

IPC 8 full level

G01M 11/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

G01M 11/3145 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8600134 A1 19860103; AU 4431985 A 19860110; EP 0216773 A1 19870408; IT 1179209 B 19870916; IT 8448394 A0 19840613

DOCDB simple family (application)

IT 8500007 W 19850611; AU 4431985 A 19850611; EP 85903032 A 19850611; IT 4839484 A 19840613